

**Invitation to Submit Expression of Interest Consultancy Services for The SFD
Job Evaluation and Grading Project**

1. The Social Fund for Development (SFD) intends to execute the Consultancy Services for the SFD Job Evaluation and Grading Project, The project is limited to the following HR functions:

- Job Analysis, Job descriptions, Job KPIs, job families, career paths, job titles, RASCI matrix.
- Job evaluation and grading & Pay structure.
- Competency profiles, gaps, dictionary, and KPIs.

2. The SFD hereby invites specialized consultancy firms to submit expression of interest letter for the provision of the consultancy services in the relevant field. The expression letter of interest has to be accompanied with the necessary description of documents (which prove the qualification and experience of the firm and it's personnel in the field of assignment).

3. Accordingly, an official request to submit technical and financial proposals shall be issued to a short list of the firms, which expressed interest and are qualified to carry out the consultancy service assignment.

4. Interested consultancy firms may submit their expression of interest and the other supporting documents to the following address:

The Social Fund for Development
Head Office-Procurement Unit-Consultant Section
Faj Attan, Sana'a, Republic of Yemen
Tel: +967 (0) 1 449669/8 - Ex: 124 - 204
Fax: +967 (0) 1 443232

To: mshugaa@sfd-yemen.org , aalwthaf@sfd-yemen.org,

The deadline for submission of the expression of interest shall not be later than
April 20, 2020

**الدعوة للتعبير عن الاهتمام
(خدمات استشارية لمشروع تقييم الوظائف وتصنيفها)**

1. يعتزم الصندوق الاجتماعي للتنمية تنفيذ الخدمات الاستشارية لمشروع تقييم الوظائف وتصنيفها ، ويقتصر المشروع على وظائف الموارد البشرية التالية:

- تحليل الوظائف، الوصف الوظيفي، مؤشرات الأداء الرئيسية للوظيفة، المجموعة الوظيفية، المسارات المهنية ، المسميات الوظيفية ومصفوفة الاوزان والمسئوليات.
- تقييم الوظائف وهيكـل الدرجات والأجور.
- تعريف ملفات الكفاءة والثغرات والقاموس ومؤشرات الأداء الرئيسية.

2. وعليه يدعو الصندوق الاجتماعي للتنمية المكاتب/الشركات الاستشارية المتخصصة للتعبير عن رغبتهم في تنفيذ الخدمات الاستشارية المذكورة أعلاه، وذلك من خلال تقديم خطاب ابداء الاهتمام مرفقا بالوثائق والمعلومات التي تبين مؤهلات الشركة الاستشارية وامكانياتها المالية والفنية، وسجل الخبرة مع التركيز على الاعمال/المهام المماثلة للمهمة المطلوبة والسير الذاتية لكادرها الفني والإداري.

3. وفقا لنتائج تقييم طلبات ابداء الاهتمام في تقديم الخدمات الاستشارية المذكورة، سيتم توجيه دعوة لقائمة قصيرة من المكاتب/الشركات الاستشارية المؤهلة لتقديم عروضها الفنية والمالية الخاصة بتوفير الخدمة المطلوبة.

4. على المكاتب/الشركات الاستشارية الراغبة إرسال وثائقها الخاصة بحسب ما ورد أعلاه الى العنوان التالي:

الصندوق الاجتماعي للتنمية

المركز الرئيسي-وحدة التعاقدات-قسم الاستشاريين

فج عطان-أمانة العاصمة-الجمهورية اليمنية

تلفون: 8 / 449669 التحويلة الداخلية: 402 / 124،

فاكس 443232

بريد الكتروني : aalwthaf@sfd-yemen.org, mshugaa@sfd-yemen.org

5. آخر موعد لتقديم وثائق طلب ابداء الاهتمام هو 20 ابريل 2020